

Title (en)

Container for storing elongate articles.

Title (de)

Kassette zur Aufbewahrung l nglicher Gegenst nde.

Title (fr)

Boîte de stockage pour articles allongés.

Publication

EP 0379620 A1 19900801 (DE)

Application

EP 89101372 A 19890127

Priority

EP 89101372 A 19890127

Abstract (en)

The container is intended for storing elongate articles, in particular tools such as twist drills, taps, saw blades and the like. It consists of a base part (1) which is provided with receptacles (2) for the articles, and of a cover part (3) which closes the base part (1). The receptacles (2) are constructed as receiving grooves (2.1) which are partitioned off from one another by separating webs (4) adjacent to the cover part (3) and which are open at one (5) of their axial ends in order to remove the articles. The cover part (3) is provided with elastic tongues (6), each of which carries at its free end a closure tab (7) which closes, in its rest position, in each case the axially open end (5) of one or more of the receiving grooves (2.1). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Kassette ist zur Aufbewahrung von l nglichen Gegenst nden, insbesondere von Werkzeugen wie Spiralbohrern, Gewindebohrern, Sägebl ttern und dergl. vorgesehen. Sie besteht aus einem Bodenteil (1), das mit Aufnahmen (2) f r die Gegenst nde versehen ist, sowie aus einem das Bodenteil (1) schlie enden Deckelteil (3). Die Aufnahmen (2) sind als Aufnahmenuten (2.1) ausgebildet, die durch dem Deckelteil (3) anliegende Trennstege (4) voneinander abgeteilt und an ihrem axial einen Ende (5) zur Entnahme der Gegenst nde offen sind. Das Deckelteil (3) ist mit elastischen Zungen (6) versehen, deren jede an ihrem freien Ende eine Verschlu blasche (7) tr gt, die in ihrer Ruhelage jeweils das axial offene Ende (5) einer oder mehrerer der Aufnahmenuten (2.1) schlie t.

IPC 1-7

B25H 3/02; B65D 83/02

IPC 8 full level

B25H 3/00 (2006.01); B65D 85/20 (2006.01)

CPC (source: EP)

B25H 3/003 (2013.01); B65D 85/20 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 2739699 A 19560327 - SIDNEY BLUM
- [X] GB 795748 A 19580528 - BOHIN ETS
- [Y] DE 3633664 A1 19880414 - RHEIN NADEL MASCHINENNADEL [DE]
- [A] DE 2918440 A1 19801113 - FOERSTER GERNOT
- [A] US 3978984 A 19760907 - COWLEY WILLIAM E
- [A] US 3480138 A 19691125 - BAKER ERNEST C
- [A] US 3448853 A 19690610 - REPKO JOHN P
- [A] FR 2595329 A1 19870911 - COTTE ANDRE [FR]
- [A] DE 2008963 A1 19710902

Cited by

EP0485687A1; EP0842868A1; US5853087A

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0379620 A1 19900801

DOCDB simple family (application)

EP 89101372 A 19890127